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Zápis
z jednání Finančního výboru obce Karlík

Datum konání : 16.9.2021 od 9.00 hod.
Místo konáni : kancelář Obecního úřadu Karlík

Přítomni : Ing. Marie Sommerová, předsedkyně finančního výboru
Ing. Hana Krátká, členka FV
Monika Žitková, nepřítomna

Další přítomní : Jaiia Svobodová, starostka obce
Monika Hurtová, místostarostka obce
Zuzana Smělá, účetní obce

Předsedkyně finančního výboru zkonstatovala, že jsou přítomni 2 ze 3 členů finančního
výboru, proto je finanční výbor usnášeníschopný.

Program jednání:
l. Plnění rozpočtu, posouzeni vybraných položek rozpočtu, pohledávky, sporné faktuty
2. Kontrola přijatých a vydaných faktur a pokladních dokladů
3. Využití dopravních prostředků - zametací stroj, multikára
4. Dotace - informace
5. Kontrola zadáváni veřejných zakázek VC. objednávek od 10.11.202l
6. Informace o stavu výkupu pozemků pro chodník do Dobřichovic, o mlýnu a

pozemcích koleni nádržky nad mlýnem
7. Smlouvy o provozování hřbitova
8. Cyklostezka Viničná - převod části Městu Dobřichovice
9. Vodné, stočné
10, Závěr

1. Kontrola plnění rozpočtu
Hospodaření roku 2021 bylo kontrolováno Krajským úřadem.

Finanční výbor má k dispozici Fin 2-12 k 3 1.8.2022 a rozpočtová opatřeni č. 1/2022 až
3/2022, která již byla schválena zastupitelstvem a zapracována do rozpočtu.

Členové FV konstatuji, že čerpání rozpočtu za 1-8/2022 dle předloženého výkazu Fin 2-12 je
v souladu se schválenýn] rozpočtem vC. zapracovaných RO 1/2022 až 3/2022.

la) Posouzení příjmových a výdajových položek rozpočtu

Příjmy :
původní rozpočet na rok 2022:
upravený schválený j"ozpočet na rok 2022 vC . RO 1-3/22
skutečnost za 1-8/2022:

8 497 000,- Kč
10 531 594,- Kč

7 426 999,17 Kč

Na příjmové straně se dají očekávat vyšší daňové příjmy do konce roku 2022, a to zejména
V pol. DPH.
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výdaje:
původní rozpočet na rok 2022:
upravený schválený rozpočet na rok 2022 VC . RO 1-3/22
skutečnost za 1-8/2022:

8 497 000,00 Kč
11 496 594,00 Kč
4 735 688,38 Kč

Podle výkazu Fin 2-12 k 3 1.8.2022 prozatím nebyly čerpány zejména položky 2212 Silnice -
stavby a položka 2219 Ostatní záležitosti pozemních komunikaci - stavby, celkem 2,843 mil.
Kč.
Také nebyla doposud čerpána položka 3639 - Pozemky ve výši 841 tis. Kč, neboť není znám
výsledek soudu o dořešení vlastnictví pozemků ke mlýnu a k pozemkům nad mlýnem.

Dá se předpokládat, že kromě výše uvedených položek budou ostatní plánovanC výdajové
položky dočerpány, ale hrubým odhadem zřeilně nebude dočerpán celkový schválený
rozpočet.

Finanční výbor si vyžádal vysvětlení někteiých položek Fin 2-12, a to:

Pol. § 2310 Pitná voda - nižší výdaje na výdajové straně. Paní starostka sdělila, Že poradci
VRV, a.s. a Ing. Peroutka v letošním roce nefakturovali, a vznikly výdaje pouze za právní
služby advokátky k probíhajícím soudům s provozovatelem AQC.

·\T Pol. 2333 Úpravy drobných vodních toků - výdaj 123 tis. Kč obsahuje hydrogeologický
posudek v západní zÓně obce od Ing. Lipanského. Ing. Sommerová připomněla, že ve stejném
místě již byl hydrogeologický průzkum proveden v roce 2016.

lb) Pohledávky po splatnosti
nejsou

le) Sporné faktury - provozovatel AQC
U soudu se projednává naše žaloba za neuhrazené nájemné ze strany provozovatele
AQUACONSULT, spol. S r.o. - ve výši 164.545,- Kč.

Naproti toniu je v jednání u soudu žaloba ze strany AQC za neuhrazenou fakturu od AQC ve
výši 260.357,90 KČ - požadavek provozovatele vodovodu za zvýšený nákup vody ze Želivky
(z TřeMoLc) v roce 2019 — podle našeho názoru neoprávnčný, neuznáváme množství dodané
převzaté vody.

Paní starostka podala informaci, že obě žaloby doposud nejsou uzavřeny vynesením
Rozsudku soudu. Jednání o žalobč týkající se roku 2016 by mělo pokračovat v říjnu 2022 a
jednání o Žalobě týkající se roku 2019 je určeno na 20.9.2022.

2. Kontrola přijatých a vydaných faktur a pokladních dokladů

Bylo namátkově kontrolováno :
přijaté faktury za období 1-6/2022 provedla pani Krátká zejména po věcné stránce.
Pokladní doklady za období 4/2022 a 6/2022 provedla paní Krátká po včcrié stránce.
Vydané faktury za 1-6/2022 provedla paní Krátká

Nebyly shledány závady. Dotazy k předloženým dokladům byly zodpovčzeny při kontrole.
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3. Využití dopravních prostředků

3a) zametací stroj
Od 10.1 1.2021 do 31.12.2021 nebyl zametací stroj v provozu, v letošním roce ke dni
14.9.2022 bylo dle informace najeto celkeni ] 80 Mth, číslo ,,najeto celkem od pořízení" tudíž
nemůže být 180 Mth. Je třeba vyjasnit.
Zametací stroj byl dle informace starostky v letošním roce využíván pouze pro obec Karlík.

3b) VyuŽití multikáry - multikára byla využívána pouze pro obec Karlík, informace o
najetých km nejsou zcela jasné, pokud multikára najela v letošním roce 619 km, nemůže být
tento údaj stejný jako ,,najeto od pořízení" Je třeba vyjasnit.

4. Dotace
4a) dotace na přečerpávací stanici odpadních vod v úl. Panské ze Středočeského kraje -
nebyla přidčlena
4b) byla provedena Registrace dotace na MMR na úl. Příkrou na částku 2,177.374,- KČ.
Spoluúčast obce se předpokládá ve výši 91 1.400,- Kč. Je uzavřena SOD na 2,108.821,- Kč vC.
DPH, s termíl1eln provedení 2 měsíce.

5. Kontrola uzavřených smluv a objednávek od 10.11.2021
Byl předložen seznam smluv č. 1-20/2022 uzavřených za kontrolované obdob j. Smlouvy
většího rozsahu byly průběžně odsouhlasovány zastupitelstvem.

Byly předloženy objednávky č 1-34/2022. Namátkou byly zkontrolovány.
Výbčr dodavatelů - paní starostka na dotaz sdělila, že výběr dodavatelů provádí dle svého
uvážení porovnáním i jiných nabídek, a vybere tu nejvhodnější. Finanční výbor doporučuje,
aby porovnání bylo přikládáno k objednávkám. ,*

6. Informace o stavu výkupu pozemků pro chodník do Dobřichovic, o mlýna a o
pozemcích kolem ,,nádržky" nad mlýnem na k.ú. Mořinka

6a) pozemky pro chodník do Dobřichovic — stále chybí dva úseky (vlastníci Sirotkovi a
vlastníci Vodrážkovi)

6b) mlýn a pozemky nad mlýnem kolem ,,nádržky" - poslední spoluvlastníky řeší Okresní
soud Praha - západ a Okresní soud Beroun

7. Hřbitov - smlouvy o provozování hřbitova s okolními obcemi
Při minulé kontrole FV připomněl provést sjednocení znční smluv se všemi obcemi —
Dobřichovice, Vonoklasy, Lety, nebo uzavření dodatků ke stávajícím smlouvám
Smlouva připravena, některé obce ještě smlouvy nepodepsaly.

8. Převod části cyklostezky Viničná Městu Dobřichovice
Cyklostezku Viničnou jsme vybudovali v roce 2014, a finančně se na ní podilelo i Město
Dobřichovice.

při minulé kontrole připomněl, že je potřeba provést majetkové vyrovnání, to znamená
převést bezúplatně část stavby na cizím pozemku (k.ú. Dobřichovice) do vlastnictví Mčsta
Dobřichovice.
Není provedeno

3



~

9. Vodné, stočné a Činnost provozovatele vodovodu

9a) Vodné

Byly vzneseny dotay, paní starostka na ně odpověděla.

1. Chybné výkazy Porovnáni všech položek za 2021 nebyly dodnes řádně doloženy, bylo
z naší strany rozporováno, bez výsledku.

2. Kalkulace vodného na rok 2022 předložená provozovatelem - nebylo dostatečnč doloženo
v jednotlivých položkách podle cenových pravidel. Obec Karlík požadovala doložení a cenu
neodsouhlasila. Cenu vodného však odsouhlasila obec Lety jako většinový vlastník společné
části vodovodu, a následně bez doložení ekonomické oprávněnosti nákladových položekji
odsouhlasila i většina zastupitelů Karlíka. Ta byla fakturována i odběratelům Karlíka.

3. Fyzická kontrola měření ve vodoměrné Šachtě na vodovodním přivaděči do Letů je z naší
strany provádčna. K 31.8.2022 je stav vodoměru ve VŠ 325.883 m3.
Fyzickou kontrolu stavů vodoměrů ve vodojemu provozovatel AQC obci neumožňuje, ač na
to má obec nárok.

9b) Stočné 2022

Byly vzneseny dotazy, paní starostka na ně odpověděla.

l. V kalkulaci ceny stočného na rok 2022 je zahrnuta vysoká cena 31,- Kč/m3 za čištění
odpadních vod, kterou jsme rozporovali. Také výpočet zisku podle technického auditora a
soudního znalce není v pořádku. Stav — setrvalý, k opravě, ani k doložení nedošlo.

2. Fyzická kontrola měření množství předávané vody do Dobřichovic na předávacím níístě
mezi Karlíkem a Dobřichovicemi není z naší strany prováděna, předávací místo je ve
vlastnictví Mčsta Dobřichovice, provozovatel uvádí do kalkulací ceny stočného údaje o
množství předávané vody k čištění ,, jiným způsobem".

lí. Závěr
Předsedkyně finančního výboru podčkovala přítomným za účast a ukončila jednání ve 12.15
hod.

Návrh zápisu byl předložen všem, kteří se zúčastnili jednání Finančního výboru
k připomínkám. Věcné připomínky paní místostarostky Hurtové byly do konečného znění
zapracovány, kromč požadavku ,,vypustit bod 8 o převodu vlastnictví části cyklostezky na
území Dobřichovic Městu Dobřichovice". Program jednání FV byl vC. bodu 8 před jednáním
předložen všem zúčastněným a nebyl rozporován. V tomto případě se .jedná o mqjetek obce, a
proto FV nevidí důvod, proČ se jím nestni FV zabývat. ,!

Členové FV stvrzují svým podpisem, že souhlasí s upraveným zápisem.

Finanční výbor : Ing. Marie Sommerová, předsedkynč

Ing. Hana Krátká, Členka výboru

4



Zápis z jednání Finančního výboru ze dne 16.9.2022 souhlas nebo vyjádření ostatních
účastníků jednání:

Ostatní přítomni: Jana Svobodová, starostka

Monika Hurtová, místostarostka

Zuzana Smělá, účetní
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